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Lquro Heyrmon op stoge bii Volley Bergomo

Eén van de doelstellingen in het top-
sportproject van Asterix Kieldrecht is
de maximale ontwikkeling van Vlaam-
se toptalenten. Om dit te bereiken,
zocht Kieldrecht naar manieren om
zijn project nog te verbeteren. Het
kwam uit bij een samenwerking met
een bijzonder interessante partner,
met name Foppapedretti Bergamo.

was dat de ploeg, toen spelverdeel-
ster Lo Bianco ziek was, ondanks felle
kritiek in de pers vertrouwen gaf aan
de jonge Signorile in plaats van een
andere soelverdeelster aan te trek-
ken. Met Signorile ('1990) staat Vol-
ley Bergamo vandaag aan de leiding
in de 41.
Nadat de hele Asterix-ploeg in de

dat ik de club vertegenwoordigd heb.
Het was ook erg belangrijk dat de an-
dere speelsters van Kieldrecht mijge-
steund hebben."
"ledereen was hier heel vriendelijk te-
gen mij. Opvallend was dat zelfs de
general manager van de club wist dat
ik ging komen. Er stond ook een be-
richtje op hun website. Bij de speel-

Niet alleen interessant omdat lage-
kostenvliegmaatschappij Ryanair op
Bergamo vliegt en men er via de vol-
leybalclub goedkoop kan overnach-
ten. Ook omdat Bergamo eenzelfde
visie heeft als Kieldrecht. Beide clubs
investeren zeer veel in jeugdige speel-
sters om met hen de top te bereiken.
Typerend bij het begin van dit seizoen

kerstperiode al eens naar Bergamo
trok, mocht Laura Heyrman nu de
spits afbijten voor de eerste individu-
ele stage. Het werd een zeer leerrijke
ervaring waarover de middenspeel-
ster duidelijk in de wolken was.
"Vooraf was ik wat zenuwachtig omdat
ik de eerste was", vertelt Heyrman.
"Maar achteraf gezien ben ik heel blij

sters sprak alleen Lo Bianco Engels,
maar toch is het contact heel hartelijk
verlooen. Ook de trainersstaf heeft
mrln stage niet zomaar licht opgepakt.
Ztl zijn wel degelijk met mij bezig ge-
weest. Er was een training die in func-
tie van mij was opgesteld - ik heb er
dan ook heel veel moeten springen.
En achteraf hebben zij mij ook feed-
back gegeven. Zij gaven een aantal
technische correcties aan, zoals over
mijn manier van aanlopen en over hoe
ik nog beter mijn pols kan gebruiken.
Het grote verschil met België op die
training was de snelheid."
"ln ltalië spelen, is echt wel mijn
droom. lk heb er in mijn leven al veel
voor opgegeven. Veel van mijn vrien-
den van vroeger zie ik nooit meer.
Maar ik heb ervoor gekozen; het is
een doel in hetgeen ik doe. Het lta-
liaans is ook een mooie taal, die ik
snel hoop te leren. De competitie in
Italië is ook beter om mij te ontwikke-
len dan sommige andere competities.
Bergamo is een team met heel veel
engagement naar de opleiding van
jonge speelsters toe. Bij een club met
dergelijke uitstraling zou ik uiteraard
dolgraag terecht komen. Maar ik be-
sef wel dat dit niet voor de eerste twee
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jaar zal zijn;'
"lk had Laura eind december al bezig
gezien op training", zegt hoofdtrainer
Davide Mazzanti. "Zij is een van de
betere talenten, zeker aanvallend.
Haar verbeterpunt is dat zij meer er-
varing nodig heeft op hoog niveau in
blok. In dat opzicht is het belangrijk
op het hoogst mogelijke niveau te trai-
nen."
"Tot vorig seizoen heb ik altijd met
jeugd getraind. Of ik het project met
Kieldrecht interessant vind, is dus een
overbodige vraag. Het is zeer boeiend
om twee culturen van jeugdopleiding
bijeen te brengen. En om uit twee ver-
schillende visies het beste te halen.
Soms hebben wij te weinig tijd voor de
jeugd, omdat wij meestal op drie fron-
ten actief zijn (Champions League,
competitie en beker). Kieldrecht kan
daarom een nuttige partner zijn om
jonge talenten uit dat deel van Europa
te begeleiden in de uitbouw van een
carrière."
"Wij kunnen moeilijk overal aanwezig
zijn om talenten te ontdekken", pikt
Silvia Giovanardi, verantwoordelijk
voor externe relaties van de jeugdaf-
deling en de persoonlijke begeleidster
van Laura tijdens de stage, hierop in.
"Wij kunnen ook onmogetijk 20 of 2E
talenten in Bergamo laten wonen. Dat
niet alleen omwille van de kostprijs,
maar ook omdat je dan die speelsters
onvoldoende individuele aandacht
kunt schenken. Het is ook belangrijk
om in het begin van je carrière je stu-
dies met het volleybal te combineren.
Wij zijn dus op het aanbod van Kield-
recht ingegaan, omdat deze club voor

De reden daar-
voor is volgens
Giovanardi dat
zij weten dat zij
bij Bergamo de
kans krijgen om
hun loopbaan
geleidelijk uit te
bouwen. "Wijpro-
beren een ver-
t rouwensrelat ie
met de speelsters
die uit de volley-
balschool komen
op te bouwen en
voor hen de juiste
weg uit te stippe-
len in plaats van
voor vlug geldgewin te kiezen", aldus
Giovanardi. Sinds kort is ook in Friuli,
dicht bij de Sloveense grens, een vol-
leybalschool opgericht omdat men ge-
merkt heeft dat de Sloveense meisjes
groter zijn dan de ltaliaanse.
"Wij hebben bij Asterix ons topsport-
project eens kritisch bekeken", zegt
Kurt Smits, die samen met een aantal
nieuwkomers en gevestigde waarden
bij Asterix het sportief management
nieuw leven heeft ingeblazen. yia
ztln firma in Milaan heeft hij de eerste
contacten met Foppapedretti gelegd
en de samenwerking uitgebouwd.
"Stilstaan is achteruitgaan, dus zoch-
ten wij naar wegen om te verbeteren.
Onze krachtlijnen blijven nog attijd
dezelfde, namelijk een maximale ont-
wikkeling van Vlaamse talenten en
een onvoorwaardelijke ondersteu-
ning van het nationale damesteam.
Wij kwamen tot de samenwerking

en waar niet meer wordt geïnves-
teerd in hun verdere opleiding. Van
dat kortetermijndenken willen wij onze
speelsters afhouden. Wij gaan onze
speelsters ook zelf begeleiden naar
het zoeken van een club in het bui-
tenland. Wij zijn ervan overtuigd dat
onze speelsters de overstap naar het
buitenland moeten maken. Wel op het
juiste moment naar de juiste club met
de juiste begeleiding."
"Als wij onze speelsters stimuleren
om door te groeien naar buitenlandse
competities, zal de instroom uiteraard
ook superbelangrijk zijn. Het werk.van
de volleybalschool in Vilvoorde kan
daarbij niet genoeg onderstreept wor-
den. Wij hebben een goedwerkend
jeugdproject Volley Plus Asterix Kietd-
recht onder leiding van Julien Van de
Vyver waarin wij de regionale topta-
lenten motiveren de Topsportschool te
volgen. Wij zijn dan ook heel fier dat
vanuit dÍt project dit jaar door de WB
vier jonge talenten geselecteerd zijn
om de Topsportschool te volgen met
het oog op een latere internationale
volleycarrière."
"Bij Asterix gaan wij volgend seizoen
20 uur per week in de namiddag trai-
nen en gaan we werken met een trai-
nerstrio. Twee trainers zullen continu
op alle trainingen aanwezig zijn. Gert
Vande Broek blijft hoofdcoach en zal
vooral instaan voor de individuele be-
geleiding en het carrièreplan van de
speelsters. Met de KH Leuven werken
wij samen in verband met juiste voe-
ding. En voor iedere speelster zullen
wij individuele doelstellingen formule-
ren om haar progressie op te volgen."

Tekst en foto's van onze medewer-
ker Philippe Cryns in Bergamo

ons een satellietclub kan zijn voor de
Noord-Franse, Belgische en Zuid-Ne-
derlandse regio. We weten dat de ba-
sis groot moet zijn om uiteindehjk een
paar toppers over te houden."
Ook binnen ltalië heeft Bergamo der-
geli jke samenwerkingsverbanden.
Bijvoorbeeld met de grootste volley-
balschool, Anderlini Modena. Deze
laatste telt ongeveer 1000 jonge kin-
deren die volleybal spelen en heeft 4 à
5 topjeugdploegen. Giovanardi werkte
al voor de Scuola di Pallavolo Ander-
l ini voor zij door Bergamo als fullt ime
kracht werd binnengehaald. Zij geeft
ook aan dat de club fier is dat twee
van de betere jongeren uit het project
van de federatie (Prebitalia) een con-
tract voor Bergamo getekend hebben.

met Bergamo om de onderbouw van
een carrièreplan voor de Belgische
talenten mogelijk te maken. Wij wil-
len een traject uittekenen dat mogelijk
tot de absolute top leidt. Als we met
de nationale ploeg immers ooit tot op
de Olympische Spelen willen gera-
ken, gaan wij ervan uit dat dan drie à
vier speelsters op absoluut topniveau
moeten spelen. Wij weten dat niet alle
speelsters de top van de curve zullen
bereiken. Maar wij willen voor ieder
talent een plan uittekenen dat hun
mogelijkheden maximaliseert. Veel
managers zien de jonge Belgische
talenten als goedkope resources. Zij
beloven hen ltalië, maar uiteindelijk
belanden zij in een andere competitie
waar resultaten onmiddellijk primeren

\ rol ler- iv ' fagrzine is cen Ll j tstve \ ' r i l  Ct '  Vlaantse \ t l lerbalbr l td rzl


